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Abstract (en)
A slatted bed base has twin leaf spring elements (12), which are injection-moulded from plastics, for the largely independent, large-stroke deflection
of the individual slats (14). Provided on the upper sides of the limbs (30) of the spring arms (24, 26) are elevations (116) which form steps and
cooperate with lower spring portions (102, 104) of twin rubber springs (84) which can each be pushed onto an adjacent pair of slats in the
longitudinal direction of the slats. In this manner, the prestress of the slat bearing can be adjusted locally in a simple and permanent manner.
<IMAGE>

Abstract (de)
Ein Lattenrost hat zur im wesentlichen unabhängigen großhubigen Abfederung der einzelnen Latten (14) Zwillings-Blattfederelemente (12), die aus
Kunststoff gespritzt sind. Auf den Oberseiten der Schenkel (30) der Federarme (24, 26) sind eine Treppe bildende Erhebungen (116) vorgesehen,
die mit unteren Federabschnitten (102, 104) von Zwillings-Gummifedern (84) zusammenarbeiten, die jeweils auf einen benachbarten Lattenpaar in
Lattenlängsrichtung verschiebbar sind. Auf diese Weise ist die Vorspannung der Lattenlagerung lokal leicht und bleibend einstellbar. <IMAGE>
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